
 

 

 

STYRELSEMÖTE I STÄMMETS SAMFÄLLIGHET 120624 

Närvarande  
 

 

Josefine Jogmar  Ordförande 

Göran Svensson  Kassör. 

Niclas Kvorning  ledamot. Sekreterare 

 

 

 Niclas utses till sekreterare för detta möte. 

 

 Datum för årsmöte söndagen den 29/7 kl. 11.00 på ”Diamanten”. 

Motioner skall vara inlämnade senast den 20/7 till styrelsen. 

 

 Nya vattenprover tagna den 20/6. Provsvaren redovisas på hemsidan så fort de är 

klara. 

 

 Lekande barn skyltar sätts upp under vecka 26. 

 

 Dränering vid Lärkåsvägen enligt punkt från förra protokollet. Spolbilen har varit där 

och löst problemet tillfälligt. Vi följer upp detta till hösten. 

 

 Många frågor kommer om ev. fibernät i samband med kommunalt vatten. Förslag från 

styrelsen är att på årsmötet sätta ihop en grupp för detta ärende. 

 

 Vägräcken. 22 april var Svevia här kolla de områden som var aktuella. Offert är nu 

lämnad till Göran. Vi skall även ta in en offert från Lennart Johansson 

 

 Nytt förslag om att förnya och modernisera lekplatsen på fotbollsplanen. 

 

 Årsavgift. Det är fortfarande problem att få in avgift från alla hushåll. 

 

 Gällande årsavgiften för 2012/2013. Förslag från styrelsen är att inte ha dubbel avgift 

detta år. Beslut tas på årsmötet. 

 

 Hemsida. Vi har nu startat en hemsida. stammet.se  Här kommer vi att lägga ut aktuell 

information och protokoll från styrelsemöten.  

 

 

 



 Service av pumphus. Hög prioritet då många kopplingar är mycket slitna och att vi har 

haft ”vattenstopp” Detta arbete skall påbörjas så snart som möjligt och information om 

vilket datum det blir kommer att sättas upp på anslagstavlan samt läggas ut på 

hemsidan. 

 

 

 Kommunalt vatten information från Vivab och Joakim Ekberg enligt nedan. 

 

”Här kommer lite information om vad som händer i ärende med VA för Stämmet 

 

Det pågår fortfarande en dialog med kommunen om försäljning av marken kring stugområdet, 

de har inte kommit till någon uppgörelse. 

 

Vivab har varit i kontakt med markägaren och fått en positiv respons på att återuppta den 

geotekniska undersökningen. Undersökningen kommer att genomföras efter sommaren, 

förhoppningsvis i början av september om allt går som planerat. Den geotekniska 

undersökningen är den sista biten som saknas för att komplettera handlingarna till 

detaljprojekteringen. Kompletta handlingar hoppas vi kunna ha i november och därefter göra 

en upphandling av entreprenör, som skall utföra arbetet” 

 

 

 

” 

 

 

Justeras 

 

………………………….                                   ……………………………….. 

Josefine Jogmar                                                   Niclas Kvorning 

 

  


